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DPr-BRM-II.0012.15.3.2024 

 

 

Protokół Nr 117/III/2024 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 5 marca 2024 r. 

 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  7 radnych 

obecnych   -  7 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Kamil Deptuła.  

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie Protokołu Nr 116/II/2024 z dnia 13 lutego 2024 r. 

 

3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi  

nr 8 z 2024. 

 

4. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi  

nr 9 z 2024. 

 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania skargi nr 12 z 2024. 

 

6. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji nr 1 

za bezprzedmiotową.  

 

7. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji nr 2 

za bezprzedmiotową.  

 

8. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji nr 3 

za bezprzedmiotową. 

 



2 

 

9. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania skargi nr 16 z 2024 (Aneks nr 1) 

 

10. Sprawy różne i wniesione. 

 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Damian Raczkowski powitał obecnych radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

 

Ad pkt 1 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Damian Raczkowski zaproponował wprowadzenie zmian 

do porządku obrad tj.:  

- z uwagi na wycofanie skargi nr 9 przez skarżącego, zaproponował zdjęcie tego punktu 

z porządku obrad, a w jego miejsce wprowadzenie punktu dotyczącego skargi nr 16; 

- zdjęcie z porządku obrad punktu nr 7 z uwagi na to, że wnoszący petycję został wezwany 

do uzupełnienia braków formalnych, a termin na udzielenie odpowiedzi jeszcze nie upłynął, a 

w jego miejsce wprowadzenie projektu uchwały w sprawie petycji nr 4. 

 

Zaproponowany porządek obrad po zmianach: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie Protokołu Nr 116/II/2024 z dnia 13 lutego 2024 r. 

 

3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi  

nr 8 z 2024. 

 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania skargi  nr 16 z 2024  z 2024. 

 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania skargi nr 12 z 2024. 

 

6. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji 

nr 1 za bezprzedmiotową.  

 

7. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie przekazania petycji 

nr 4  według właściwości. 
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8. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji 

nr 3 za bezprzedmiotową. 

 

9. Sprawy różne i wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

 

Ad pkt 2 Przyjęcie protokołu Nr 116/II/2024 z dnia 13 lutego 2024 r. 

 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 116/II/2024 

z dnia 13 lutego 2024 r. 

 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

 

3. Omówienie i przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie skargi  

nr 8 z 2024. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: oddał głos radnemu, p. Michałowi 

Olejniczakowi 

 

Radny, p. Michał Olejniczak: Została złożona skarga na działania Dyrektora Zarządu Zieleni 

Miejskiej w Łodzi oraz Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu w Łodzi. Sprawa dotyczy 

długotrwałego postępowania w zakresie rekultywacji trawnika przy ul. Mokrej 25 w Łodzi. 

Z wyjaśnień wynika, że Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi będzie mógł wykonać rekultywację 

terenu przy ul. Mokrej 25 niezwłocznie po jego należytym zabezpieczeniu oraz 

przy sprzyjających warunkach pogodowych. 

 

Zarząd Zieleni Miejskiej, Dyrektor p. Marek Rząsowski: W 2020 roku Mieszkaniec zwrócił 

się z prośbą o rekultywację trawnika. Pismo było przekazywane do Zarządu Zieleni Miejskiej, 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg i Transportu. W 2022 roku pojawiła 

się korespondencja z prośbą o wyjaśnienie. Teren należy do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Zarząd Zieleni Miejskiej dba tylko o zieleń. Nasza odpowiedź była taka, 

że my jesteśmy w stanie wykonać rekultywację, natomiast oglądając ten teren, rekultywacja 

byłaby niezasadna. Wymagany jest montaż słupków, które będą stanowiły zabezpieczenie 

przed wjazdem na ten teren. Za montaż słupków, naszym zdaniem, odpowiada Wydział 

Gospodarki Komunalnej, bo to jest teren we władaniu WGK.  

 

Zarząd Zieleni Miejskiej, p. Patrycja Misiak: W dniu 26 lutego br. otrzymaliśmy informację 

od Wydziału Gospodarki Komunalnej, że słupki zostaną wykonane na tej działce w roku 

bieżącym. Precyzyjne określenie terminu nie jest możliwe z uwagi na trwający przetarg.  
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Zarząd Zieleni Miejskiej, Dyrektor p. Marek Rząsowski: Informacja została przekazana 

Skarżącemu. Jesteśmy w stałym kontakcie z Panem. Jak tylko zostaną te słupki wykonane, 

to ZZM dokona rekultywacji. Ważne jest, aby warunki pogodowe były sprzyjające - musi być 

sucho.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji: Skarga jest na działania Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej, 

ale Zarząd Zieleni Miejskiej nie jest w stanie podjąć działań, bo inna jednostka nie podjęła 

stosownych czynności. Proszę pana mec. Łukasza Gajewskiego o wyjaśnienia w sprawie. 

 

Mec. Łukasz Gajewski: Pan wniósł skargę na Wydział Gospodarki Komunalnej, Zarząd 

Zieleni Miejskiej oraz na Zarząd Dróg i Transportu. Doprecyzowując skargę wskazał, że jego 

pierwotna skarga jest na WGK i została przekazana do Prezydenta Miasta na poprzedniej sesji. 

Dodatkowo Pan skarży się jeszcze na Zarząd Zieleni Miejskiej oraz na Zarząd Dróg 

i Transportu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Biorąc pod uwagę wyjaśnienia, 

proponuję uznać skargę za bezzasadną.  

 

Radny, p. Sylwester Pawłowski: Chcę zapytać, czy kiedykolwiek były przekazywane sygnały 

do Straży Miejskiej. Z tego co wiem, to rozjeżdżanie terenów zielonych mieści 

się w kompetencji Straży Miejskiej. Skarga jest na to, że tam jest totalny nieład. Podejmuje 

się działania w celu zazielenienia Miasta, a  jesteśmy nieskuteczni w ochronie tego co już jest. 

Nic tak nie odstrasza jak nałożenie mandatu. Problemu wskazanego w skardze nie jesteśmy 

w stanie rozwiązać.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Ponowił propozycję uznania skargi 

za bezzasadną, ponieważ Zarząd Zieleni Miejskiej nie jest jednostką, która zawiniła 

w tej sytuacji. 

 

Faza pytań 

 

Brak pytań 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania skargi nr 8 z 2024 za bezzasadną - druk BRM 29/2024. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głos. 

 

Ad pkt 4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania skargi  nr 16 z 2024  z 2024. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Do Rady Miejskiej w Łodzi została 

złożona skarga. Skarżąca została wezwana do sprecyzowania, co stanowi przedmiot skargi. 
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Skarżąca udzieliła odpowiedzi na wezwanie, jednakże z wyjaśnień nadal nie można należycie 

ustalić przedmiotu skargi. 

Z uwagi na niespełnienie warunków formalnych, skargę należy pozostawić bez rozpoznania. 

 

Faza pytań 

 

Brak pytań 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi nr 16  z 2024 - druk BRM 

30/2024. 

Opinia pozytywna: „za” – 6 głosów „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

 

Ad pkt 5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia 

bez rozpoznania skargi nr 12 z 2024 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Do Rady Miejskiej w Łodzi została 

przekazana skarga, która obarczona jest brakiem formalnym w postaci niewskazania adresu 

przez Skarżącego. 

W tym stanie rzeczy skargę należy pozostawić bez rozpoznania. 

 

Faza pytań 

 

Brak pytań 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi nr 12  z 2024 - druk BRM 

31/2024. 

Opinia pozytywna: „za” – 6 głosów „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

 

Ad pkt 6. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji 

nr 1 za bezprzedmiotową.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Do Rady Miejskiej w Łodzi 

wpłynęła petycja o negatywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi 

położonej w rejonie ulic: św. Rafała Kalinowskiego, Gościniec i Bocznej oraz południowej 

granicy miasta Łodzi – druk 47/2024. 

Z uwagi na podjęcie przez Radę Miejską w Łodzi uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie 

ulic: św. Rafała Kalinowskiego, Gościniec i Bocznej oraz południowej granicy miasta Łodzi 

podczas sesji w dniu 21 lutego 2024 r. petycję należy uznać za bezprzedmiotową. 
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Faza pytań 

Brak pytań 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji nr 1 za bezprzedmiotową - druk BRM 32/2024. 

Opinia pozytywna: „za” – 6 głosów „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

 

Ad pkt 7. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie przekazania 

petycji nr 4  według właściwości. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował zebranych o treści petycji Rodziców dzieci 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej nr 58 w Łodzi przy ul. Młynarskiej 42/46, która  

dotyczy zainstalowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic: Młynarska – Zawiszy 

Czarnego, Młynarska – Organizacji WiN oraz Franciszkańskiej – Zofii w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa pieszym na tym skrzyżowaniu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Moim zdaniem petycja wydaje 

się zasadna skoro rodzice się z tym zwracają, jednakże z uwagi na przedmiot petycji, sprawę 

należy przekazać, zgodnie z właściwością, do Prezydenta Miasta Łodzi. 

 

 

Faza pytań 

 

Brak pytań 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi w sprawie przekazania petycji nr 4 według właściwości - druk BRM 

34/2024. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głos. 

 

Ad pkt 8. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji 

nr 3 za bezprzedmiotową. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, p. Damian Raczkowski: Do Rady Miejskiej w Łodzi 

wpłynęła petycja o nieprocedowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie 

ulic: św. Rafała Kalinowskiego, Gościniec i Bocznej oraz południowej granicy miasta Łodzi – 

druk 47/2024. 

Z uwagi na podjęcie przez Radę Miejską w Łodzi uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie 
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ulic: św. Rafała Kalinowskiego, Gościniec i Bocznej oraz południowej granicy miasta Łodzi 

podczas sesji w dniu 21 lutego 2024 r. petycję należy uznać za bezprzedmiotową 

 

Faza pytań 

 

Brak pytań 

Uwag nie zgłoszono  

 

Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Łodzi w sprawie uznania petycji nr 3 za bezprzedmiotową - druk BRM 33/2024. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głos. 

 

Ad pkt 9. Sprawy różne i wniesione 

 

Nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Kamil Deptuła podziękował za udział w obradach i zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła Przewodniczący Komisji 

  

Joanna Łuczak Kamil Deptuła 

 


